
5. zasedání školské rady 6. 11. 2023 

Přítomni:  

Alena Kuželová, Dis. (starostka města) 

Ing. Pavel Šubr  

Mgr. Lidmila Grohová 

Mgr. Štěpánka Beránková 

Pavel Janák 

Zlata Fofová 

Hosté: Mgr. Miroslava Brychtová  

 

Program: 

1. Schválení výroční zprávy 

2. Návrh rozpočtu školy 

3. Informace ředitelky školy 

4. Informace starostky 

5. Různé, diskuse 

 

Na začátku jednání přivítal předseda ŠR Ing. Pavel Šubr všechny přítomné a seznámil je 

s programem jednání. Výroční zpráva byla členům ŠR zaslána předem. Program byl 

odsouhlasen. 

 

1. Schválení výroční zprávy 

Výroční zpráva obsahuje informace o činnosti členů školního poradenského pracoviště, 

jsou zde rozepsány cíle školy a jejich naplňování dle doporučení ČŠI. Cíle se vztahují k pilířům 

školy: komunikace, respekt, otevřenost, kooperace. 

Byla objasněna kvalifikovanost učitelů. Učitelé s titulem Ing. si dodělávají pedagogické 

minimum, dvě učitelky si dokončují magisterské studium. 

Škola je zapojena do několika projektů. Bourání bariér III. byl nahrazen Operačním 

programem Jan Amos Komenský, ze kterého jsou financovány školní psycholožky a další 

vzdělávání učitelů. Učitelé se účastní 1–2 školení za rok. Informace si sdílí na schůzkách 

předmětových komisí. Častěji učitelé ke svému dalšímu vzdělávání využívají bezplatné 



webináře. Učitelský sbor se vzdělával společně v oblasti zdravovědy a třídnických hodin 

během výjezdního zasedání v srpnu. Je naplánováno školení v oblasti IT technologií. 

Končí výpůjčka 20 notebooků v mobilní učebně. Tyto notebooky budou přepsány do 

majetku školy.  

Pokračuje spolupráce s organizací Semiramis, která se věnuje práci s mládeží v oblasti 

primární prevence. V rámci projektu Obědy do škol jsou cca 30 dětem hrazeny obědy ve školní 

jídelně. 

Počet žáků školy byl navýšen příchodem ukrajinských žáků. V letošním a příštím roce 

budou končit silnější ročníky. Kapacita školy není naplněna. 

Změny v PHmaxu by neměly ovlivnit školu. Řeší se, jaký bude počet asistentů 

pedagoga, pedagogů v příštím školním roce. 

ŠR schválila 6 hlasy výroční zprávu školy. 

 

2. Návrh rozpočtu školy 

- snížena cena za energie, mobilní telefony, poplatky v KB? 

- nárůst cen revizí, pojištění 

- zvýšen poplatek za sportovní halu, kterou využívá k tělesné výchově i 1. stupeň 

- výmalba tříd, chodby na 1. stupni; oprava parket; výměna linolea; koupě jedné 

interaktivní tabule 

- zvýšen finanční příspěvek na lyžařský kurz pro žáka (1000 Kč) 

ŠR vzala informace na vědomí. 

 

3. Informace ředitelky školy 

- bude přijata nová učitelka na 1. stupeň do druhé třídy / třídní učitelka v lednu nastoupí 

na mateřskou dovolenou 

- pokračování ve spolupráci s DDM Stonožka z Nové Paky v rozšiřování nabídky kroužků 

(zdravověda, dva taneční kroužky) 

- organizace exkurzí (Úřad práce Jičín, Praha) 

- příprava vánočních vystoupení v domovech důchodců a u stromečků v Mlázovicích, 

v Lázních Bělohradě 

- akce pod záštitou žákovského parlamentu (Halloween) 

- pozvání na vánoční vystoupení na školním dvoře (7. 12.) 



- příprava dne otevřených dveří před Velikonocemi, před zápisem do 1. ročníku 

- byly obnoveny zájezdy do Klicperova divadla v Hradci Králové (8. – 9. ročníky) – 

zažádáno o příspěvek na dopravu z MAP 

- divadelní představení v aule školy 

- realizace zájezdu do Anglie je plánována na příští rok 

- škola spolupracuje s nprap. Brendlem – besedy v rámci Ochrany člověka za 

mimořádných událostí 

- noví zaměstnanci ve školní kuchyni – kladné ohlasy na jídlo 

- oprava podlahy v kuchyni o podzimních prázdninách (protiskluzový povrch); koupě 

nového robota –zajistil zřizovatel školy 

ŠR vzala informace na vědomí. 

 

4. Informace starostky 

- jedná se o realizaci kroužku modelářů ve staré budově úřadu 

- informace o opravě tělocvičny (začátek 6. 11.) 

- informace o projektu ke školní kuchyni (projektant Tauchman z Nové Paky), další 

schůzka 10. 11. 

- realizace nízkoprahového klubu – vize umístění v prostorech budovy hasičárny; 

knihovna v prostorech starého úřadu; zjišťování informací: Charita Jičín, pan Rejlek, SAS – 

podpůrná organizace pro rodiny + zajišťování volnočasových aktivit) 

ŠR vzala informace na vědomí. 

 

6. Různé, diskuse 

- počet koupeného oblečení s logem školy (60–70 ks) 

- bazar s oblečením (škola realizovala v minulých letech) – nabídka kontaktu na Sokol 

- financování nepedagogických zaměstnanců (informace nemá ani město, ani škola) 

- revitalizace pozemku vedle školního dvora (bude představeno na zasedání 

Zastupitelstva města Lázně Bělohrad 8. 11.) 

ŠR vzala informace na vědomí. 

 

Zapsala: Štěpánka Beránková 

Schválil: Pavel Šubr 


